

DELIVERING AWARD-WINNING
CONTENT TO THE WORLD
与世界分享优质内容



LIFESTYLE

FOOD

Dishing With Chris Lee

Ah Ge Christopher Lee is back! Raised in a village, Christopher brings with him indelible childhood memories and exciting life experiences to a nostalgic kampong house where he reconnects with his younger self and different guests. An avid foodie and self-taught cook, Christopher whips up a few dishes to host his guests at the cozy and open kampong, where they share life stories over hearty meals.

Host: Christopher Lee

阿顺有煮意

在外地发展演艺事业的本地阿哥李铭顺回来了！从小在甘榜长大的铭顺，这次带着满满的童年回忆和人生历练来到熟悉的甘榜小屋。除了与儿时的自己重聚，每集也会邀请不同嘉宾朋友一同欢聚。热爱烹饪的铭顺将亲自下厨款待客人。做菜吃饭的同时，铭顺与嘉宾少不了谈天交心，分享生活，过程中品尝的不仅是美食，还有人生各种滋味。

主持人: 李铭顺

Language: Chinese

For sales enquiries on content distribution:

Grace Chia gracechia@mediacorp.com.sg
Pamela Teo pamellateoww@mediacorp.com.sg
Tracy Sim tracysim@mediacop.com.sg
<http://contentdistribution.mediacorp.sg>

Episodes: 8 x 60 minutes
Producer: Mediacorp Studios
Distributor: Mediacorp





Episode 1: Li Nanxing, Mark Lee

Christopher Lee is back! To kick-start his very first cooking show, Christopher welcomes two other kampong boys to his humble kampong house. What does kampong life really mean to them and who among them is the true-blue kampong boy? The big boys not only have fun over a hearty meal and an old-school game, they also share their thoughts on their acting passion and passing on the legacy.

Episode 2: Chen Hanwei, Rebecca Lim

Some friends do not meet as often, but when they do, they talk about everything under the sun. Christopher invites two such good friends as his guests, whom he has endless topics to chat about today. Hanwei, also known as "Mr. Bloated", has come to try Christopher's cooking but how does Christopher satisfy this very picky eater? Rebecca, on the other hand, has a lot to confide in her two idols.

Episode 3: Zhang Ze Tong, Herman Keh, Sheryl Ang

Christopher and his three favourite students from Star Search appear on-screen together again after three years. Is it going to be an eye-opener for the three youngsters who hardly experienced kampong life? Having been in the industry for nearly three years, what have they gone through thus far? Cheeky Chris has a little test in store for his students at this beautiful kampong. What could it be?

Episode 4: JJ Lin, Hong Junyang, Fann Wong

The very talented home-grown singer JJ Lin is here! Together with fellow singer Hong Junyang, JJ comes to have a taste of Chris' cooking. The three men have fun bantering while sharing their struggles in showbiz, not forgetting to mention the home-cooked dishes they miss the most when they are working overseas. The heartfelt conversations go on until a mysterious lady quietly creeps up behind and...

Episode 5: Ben Yeo, Cavin Soh, Brandon Wong

When it comes to parenting, fathers are just as eager as their wives to share their experiences! Today's guests are Christopher's showbiz buddies who are also very dutiful fathers. The dads talk about their childhood and their views on parenthood. Now that the four dads who love to cook gather here, it is a good chance for them to flaunt their culinary skills. But wait, is it going to rain again?

Episode 6: Chantalle Ng, Xu Bin, Ayden Sng

Christopher often wishes to share his life experiences with the younger generation, in hope of inspiring them. His wish comes true again as he welcomes three energetic and popular artistes to his kampong house. How did these young actors become popular and where do they head to next in their career? Beyond answering their burning questions, is there a generation gap between Chris and them?

Episode 7: Shaun Chen, Chen Hanwei, Zhang Yaodong

Christopher joined fellow Malaysian-born actors Hanwei, Shaun and Yaodong in a livestream in 2021 and had a terrific virtual gathering. These four men finally meet in persons today! Authentic kampong boys as they claim, the four share their nostalgic kampong days and yummiest hometown food, the jobs they used to do for extra pocket money, and their shift to Singapore to pursue their acting career.

Episode 8: Minister Chan Chun Sing, Kym Ng

Christopher is exceptionally nervous - all because the special guest is Minister Chan Chun Sing! To ensure everything goes smoothly, Chris ropes in veteran host Kym Ng to help. Amidst their hearty chats, Minister shares his experiences when studying abroad and his views on children's education. So, it has been raining for a few episodes. Will the weather be kinder to Chris today? Good luck, Chris!



第一集：李南星、李国煌

李铭顺回来了！自称是甘榜男孩的铭顺首次主持烹饪节目，第一集就邀来另外两位“甘榜男孩”来到他的专属“顺室”。对三位阿哥而言，甘榜生活究竟意味着什么？三人之中，到底谁才是真正的甘榜男孩？三位大男孩在这里重温甘榜生活、品尝美食，还重拾了儿时游戏。尽情享乐的同时，他们也分享了彼此对演艺事业和传承的看法。

第二集：陈汉玮、林慧玲

有的朋友无需常见面，但每次见面绝对有聊不完的话题。今天阿顺请来两位好友，虽然有一段时间没见面，但话匣子一打开，三人根本停不下来。“作风大师”陈汉玮难得来到顺室品尝阿顺的厨艺，但却这个不能吃，那个不爱吃。阿顺要怎么迎合这位诸多挑剔的顾客呢？在两位前辈偶像的面前，新一代阿姐林慧玲似乎也有分享不完的心事。

第三集：张哲通、郭坤耀、洪丽婷

时隔三年，铭顺和《才华横溢出新秀》的三位得意门生再次同框。对三位没有经历过甘榜生活的年轻人来说，这会不会是一次非一般的体验呢？三位继《才华》后进入演艺圈也有近三年，这些日子以来，他们都有过哪些不为人知的经历要与老师分享？今天来到这个宜人的甘榜，调皮的老师阿顺为三位学生准备了一个小考验，到底是什么呢？

第四集：林俊杰、洪俊扬、范文芳

本地最有才华的JJ林俊杰来了！JJ难得与好友洪俊扬一起现身本地节目，两人已经迫不及待想要尝尝阿顺的厨艺！三人见面，马上话题不断。而这三位男艺人都是远赴海外发展事业的游子，在长年漂泊海外的日子里，他们又有什么鲜为人知的经历？最想念的又是哪些家乡美食？他们聊得正起劲，这时一位“神秘女郎”悄悄地来到……

第五集：杨志龙、苏栢诚、黄炯耀

聊孩子的学习和成长从来不只是妈妈们的专利，爸爸们也有聊不完的话题！今天的顾客都是阿顺在演艺圈中的“玩伴”，四个爸爸难得在甘榜小聚，自然聊起从小如何长大，而现在又是以什么样的方式教育孩子。他们四位又正好都是喜欢为家人下厨做饭的好爸爸。如今来到这里，当然要露两手！只见天又不作美了，今天还能有“煮”意吗？

第六集：黄暄婷、徐彬、孙政

阿顺一直希望与年轻艺人分享自己的年代和成长经历，希望借此机会鼓励年轻人勇敢追逐梦想。今天三位年轻的当红小生花旦也抱着来学习的心情来到顺室找阿顺。所谓“红”到底是怎样的？红了之后，他们还有什么目标呢？对于演戏，除了抱有热忱，演员应该如何让演技更上一层楼？面对三位年轻小弟弟小妹妹，阿顺与他们会有代沟吗？

第七集：陈泓宇、陈汉玮、张耀栋

2021年，四位来自马来西亚的男艺人组成“顺李陈张”，在网上直播聊天时相谈甚欢。今天四人终于可以来顺室见面了！他们自称都是真正的甘榜男孩，交谈中分享了昔日美好的甘榜时光，还有最令人怀念的家乡美食。四人年轻时曾经打过哪些散工？后来又怎么踏上演员之路，来新发展演艺事业？同乡难得聚首，今天一定要聊得尽兴。

第八集：陈振声部长、钟琴

节目来到尾声，阿顺竟觉得格外紧张。原来今天的座上顾客是本地教育部长陈振声！阿顺靠一人之力能完成任务吗？不怕！原来他早有准备，特地请来主持界阿姐钟琴加持！同样身为父亲的陈部长，对于教育孩子有什么心得？曾到海外留学的他平时也会煮饭吗？几集的节目都遭逢豪雨，今天阿顺又会在雨中为部长下厨吗？阿顺，你加油了！